
Årsmötes protokoll                                                                                                                                                                                         
Plats: Västerlanda bygdegård 2023-03-12  

Tid: 15:00 

Antal deltagande 25st 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande hälsar medlemmar välkomna och förklarar mötet som öppnat. 

 

§2. Frågan om mötets behöriga utlysande. 

Deltagande anser mötet som behörigt utlyst. 

 

§3. Justering av röstlängd. 

Tove Corneliusen väljs som eventuell rösträknare. 

 

§4. Fastställande av dagordning. 

Mötets deltagare godkänner dagens dagordning. 

 

§5. Val av mötesordförande. 

Mötet väljer Markus Hagström att leda årsmötet. 

 

§6. Val av sekreterare. 

Mötet väljer Niklas Wingård att dokumentera årsmötet. 

 

§7. Val av Justerare att jämte ordförande justera protokollet. 

Mötet väljer Helene Svensson och Evy Johansson 

 

§8. Styrelsen samt hoppverksamhetens årsberättelse 2022. 

Medlemmar får ta del av båda årsberättelser och läsa igenom. Mötet godkänner bägge och de läggs i handlingarna. 

 

§9. Styrelsen samt hopparnas kassarapport 2022. 

Markus Hagström går igenom våra resultat som även medlemmar har tillgång till. Resultat visar en god vinst under 2022. Det kommer att 

bli en eventuell förlust siffra kommande år, pga. kommande inbetalning av hyra för barracken. 

Vi passar även på att tacka Helene Svensson för sin generositet inom föreningen så hon flertalet gånger valt att sponsra vårat lotter m.m. 

 

§10. Revisorernas Årsberättelse 2022. 

Amanda Issopousso läser upp revisionsberättelsen som godkändes. Ett krav ifrån Tove samt Amanda är att hopparnas kassa skall gå igenom 

kassören. Detta för att undvika missförstånd och räkne egenskaper. Det underlättar även mycket för revisorerna. Styrelsen beslutar att det 

ska så ske framöver. Ansvarig för hoppningen tar kontakt med våran nya kassör efter årsmötet för en plan. 

 

§11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet ger styrelsen ansvarsfrihet. 

 

§12. Val av styrelseledamöter. 

A) Kassör (2år)  

Valberedningen har Helene Svensson som förslag. Mötet beslutar att Helene väljs som kassör. Utfyllnad 1 år. 

B) Ledamot (2år) 

Lisa Holmström väljs om på nytt. 

C) Suppleant.  

Valberedningen har tillfrågat Henrik Andersson som har tackat ja. Han väljs som suppleant på 2år. 

 

§13. Val av 2 revisorer (1år) samt 1 revisor suppleant (1år) 

Tove Corneliusen och Amanda Isopousso ställer upp på omval och väljs. Styrelsen för i uppdrag att utse en revisorsuppleant. 

 

 

§14. Val av valberedning. 

Till valberedningen väljs Carina Wingård och Jeanette Palmqvist. 



 

§15. Beslut om budget och aktiviteter/jubileum: 

I dagens läge finns ingen direkt budget för våra utställningar m.m. Styrelsen får i uppgift att ta fram en budget till kommande år. 

Förfrågan har kommit ifrån Nuntorp om att deltaga på Brålandas loppisrunda den 15 april för uppvisning av våra djur. Vi kollar upp 

intresset. Skördefesten i Brålanda finns även ett tillfälle att visa upp våra djur. 

Burarna behöver upprustas inom snar framtid, planen är att Helene skall ta med till sitt jobb och göra iordning. Vi planerar att lägga nästa 

styrelsemöte på Nuntorp för vidare planering. 

Norsk förening har bjudit in oss för en stallvandring, vidare diskutering krävs. 

Hedekas propaganda äger rum 29-30 Juli och vår förening vill gärna deltaga. Även Dingledagarna diskuteras och förra året fanns där stort 

intresse för vår hobby. Vår riksutställning kommer att arrangeras i samband med Nuntorpsdagarna i Oktober, vidare diskussion och 

planering kommer. 

Hoppsektionen planerar att hålla 1 tävling i månaden, runt Sjuntorps området. 

Även SM i kaninhoppning kommer att äga rum i slutet på September/ Början på Oktober. 

 

§16. Medlemsrekrytering/juniorverksamhet. 

Förslag från medlemmar var keldjursbedömning i samband med våran Riksutställning. Ett populärt inslag som vi ej bedrivit de senaste åren. 

Kan eventuellt planläggas på söndagen i samband med Nuntorpsdagarna. Vidare planering får styrelsen i uppdrag. 

 

§17. Inkomna motioner. 

Inga inkomna motioner. Däremot så väljer styrelsen att även vi följa med utvecklingen på resor. Bensinersättningen höjs från 18,50:- till 25 

kr/mil. 

Markus vill också se att en ersättning skall tillsättas för transport och medlemmar som deltar 3 dagar i samband med tillex våran 

riksutställning. Ett förslag som alla godkänner. Styrelsen får dock i uppgift att till nästa år skaffa en policy för reseersättningar och dylikt. 

 

§18. Övriga frågor.  Markus Hagström meddelar att Västra Götaland kommer att ansöka om LU 2026. Mer info om var, när, hur? kommer 

vid senare tillfälle. 

 

§19. Mötets avslutande. 

Ordförande tackar deltagarna och förklarar mötet som avslutat. 

 

 

 

 

     Vid protokollet                                                                                           Ordförande 

 

 

____________________                                                                         _________________ 

      Niklas Wingård                                                                                       Markus Hagström 

 

 

 

          Justerare                                                                                                     Justerare 

 

 

___________________                                                                            __________________ 

      Helene Svensson                                                                                         Evy Johansson 


